
A" LIMBURGSE SCHAAKBOND ~---
V E R S LAG 

van de VoorJaarsvergaderlng van de Llmburgse SchaakBond, gehouden te 
Roermond op 4 mel 1988. 

Punt 1. Open 1 ng. 

Om 19.38 uur opent de voorzltter de vergaderlng In aanwezlgheld van 

hel vollallig besluur en afgev ~~rdlgden van de verenlglngen v~n de 

L1. S. B. 


Door' omslandlgheden moesl de datum van ..."de vet' gaderlng ver·schoven 

~lOr· den. Ook 4 mel leverde enkele bezwaren op, !.v.m. de doder,her·der, 

king. Hlj slelt daarom voor de vergaderlng te schorsen van 19.55 uur 

lol 20.0~ uur· . 


De voorzltler laat vervolgens de belangrijkste schaakgebeurtenlssen 

van het afgelopen half jaar de revue passeren: 

-Maar ten Slrljbos gedeeld Nederlands kamploen In categorle tot 16 

j aar· . 

-In Krelz Aachen hebben 34 jeugdspelers een moot resultaat gehaald. 

-Op het Hutlontoernool werd Limburg vljfde, meer dan men jaren 

ge~lend was. 

-Training Is het tweede jaar goed verlopen na de wat moellljke start 

in het eerste jaar. 

-Een tegenvaller Is het stablele ledenaantal, er zit geen groel In, 

de 1500 wordt maar nlel berelkl. 

-Er zljn conlacten mel Belglsch Limburg op schaakgebied. Men wll het 

laten ullgroelen met Wesl-Dultsland en Noord-Brabanl. In juni / jull 

dlt jaar zal de deflnllieve datum voor de ontmoellng worden vaslge

steld. 

-Brunssum Is gepromoveerd naar de KNSB. 

-Dlnsdag a.s. de grote bekerflnale in Roermond. 

-Op schaakgebled is verder van alles te doen, men denke o.a. aan het 

Jublleumtoernool van Gess. 

Over hel geheel genomen doet Limburg hel zo slecht nog nlet, i~ de 

conclusle van de voorzltter. 


Punt 2. Ingekomen sluk'ken/Mededellngen. 

-Berlchl van verhlnderlng werd onlvangen van de S.v. Blerlck, s.v. 

Bergen, s.v.Heerlen, s.v.Venray, s.v.Poslertoren, 

s.v.Allaque en E.W.S. 

Zonder mededellng afwezlg: s.v.D.J.C., s.v.·t SlokpaardJe, s.v.De 

Wilte Dame, s.v.Schador· , s.v.Ar·x , s.v.Klein par' les, s.v.Cebusla, 


-Van de ~~SB zijn de jaarverslagen en de agenda voor de Aigemene 

Vergaderlng van 14 mel a.s. onlvangen Inaar punl 51. 

Verder een aanlal bljlagen blj di verse agendapunten. 


Van de heer R.Zlnkls.v.Fortuna) een schrljven mel een aantal voor

slellen voor deze vergaderlng.De voorziller vraagt aan de heer 

R.Zlnk of hij hel ermee eens kan ziJn dal zljn voorstellen eersl In 

het besluur besproken worden, ze kunnen dan by. in de najaarsverga

derlng nogmaals aan de orde gesteld worden. De heer Zink kan hlerrnee 

akkoor'd gaar,. 
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-Via d~ h~~~ T~mffil~k Is ~~n schriJve~ uil F~a~kr ' IJk blnn~ng~kom~~ 
rn~l h~l v~rza~k de~l l~ r'~frI~n aan ~~n J~u'3dla~r'nooi op 21, 22, 23 
m~i. H~.T~mmi~k zo~kl g~gadigd~n, m~l nam~ in d~ all~~jo~gsl~ cal~

gori~. D~ v~rblijfkosl~n kom~n vear ~~k~ning van F~ankriik, d~ 

r~iskosl~n l+f.50,--) frIo~l~n door d~ d~~ln~m~rs z~lf word~n voldaan. 
G~gadigd~~ kur,r,~r, hed~r,avond bij h~m .,or· d~n aar,g~JO~l<l. 

Hi~rna schorsl d~ voorzill~r van 19.55 tot 20.05 d~ v~rgad~~ing. 

Om 20.05 uu~ d~~ll d~ voo~zitt~~ m~~, dal ~~ tw~~ to~~~ooibo~k~n van 
d~ Lifrlbu~gs~ Jeugdkarnpio~nschapp~n beschikbaa~ ziJn, 't Pionn~k~ 

1986-1987 ~n V~nlo 1987-1988. 

Punt 3. Goedkeurlng notulen Alg~m~n~ Vergad~rlng van 26 sept.1987. 
adat ~~~ jaartal 1988 is g~cor~ig~~~d in 1987 word~n d~ ~otul~n van 
~ g~neemde veradering goedg~k~urd met dank aan de sarn~nst~ll~r 

ey· \laY,. 

Punt 4. Herlndellng rayo~s blJ pe~soonllJke Jeugdkarnploe~schappen. 
D~ h~~r Van de Grlnt~n g~~fl i~ ~~n kort~ i~I~lding waar d~ v~~

schillen liggen bij de aud~ ~n nieuwe ind~ling en waaram het naodza
kellJk was tot ~~n h~rind~ling van d~ rayons t~ kom~n. 

D~ he~r Huen~~ zi~t in de ni~uwe i~d~ling ~~n vooruitgang, hel plan 
zi~t ~~ uite~lijk go~d uit. Hij kan zich ni~t aan d~ i~d~uk onllr~k

ken dat het b~stuur rn~~r naar de aantallen gekeken h~~ft dan naar de 
sp~~lsl~rkt~; inn~rlijk zij~ dus z~k~r v~rschillen t~ con5lal~r~~. 

D~ he~r Dr~i~r prijst het w~rk van de he~r Van d~r Grinten. Inder
tiJd zij~ d~ rayo~s om sp~cial~ re<lenen ing~vo~rd, m~~ wilde h~t 

animo bij d~ jeugd v~r· groter" voor·al ir, h~t zuiden. Hij hrijf~lt of 
h~t animo doo~ de ni~uwe ind~ling verg~ool zal word~n. Ook koml ~r 

nu de groter~ reisafstand nog bij. In het zuiden doet ~~n aantal 
b~stur~~ w~inig voor de j~ugd, zal dat m~l de ~ayonv~~groti~g v~ran
der~n? De inzet van de bestur~n ve~ander j~ ni~t mel de rayonveran
d~r· ing. 

De he~r Van der G~int~~ vindt dat er vroeg~~ w~inig clubs in e~n 

rayo~ waren, di~ i~ts wilden organis~r~n. Nu de rayons grol~~ ziJ~, 
zijn er s~~II~r clubs te vlnden di~ b~reid zijn i~ts t~ do~n. Ook is 
hlJ van m~ning dat i~ de t~ge~woordige tijd d~ ~~isafstand in h~t 

zuiden nlet noemenswaard ve~g~oot is, dat kan geen rol sp~le~. 

Ook het v~~schil in spe~lsterkte tussen ZO en ZW, zoals opgem~rkt 

·oor· d~ h~er' Huen~r" is ~r' volgens hem niet. Dit is misschier, .,el t~ 

nstater~n bij d~ senioren, maar z~k~r nl~t blj de junioren. Hij 
Man hierbiJ wijz~n op d~ ervaring opgedaan bij de ' j~ugdkampioen
schapp~n In Venlo, daar is gebl~ke~ dat d~ sp~elst~rkt~verd~ling 

julst gelijkmatig~r is geworden biJ de nieuwe indeling. 
De he~r Dr~ier me~kt nog op , dal bij d~ oude indellng h~t aantal 
d~lnemers vast lag, hier kon m~n dus niets z~gg~n ov~r de sterkt~. 
De h~~r Va~ d~~ Grint~~ b~st~ijdl dit. 
D~ voo~zitte~ meent dat er biJ de ni~uw~ ind~ling bv. geen slerke 
sp~I~~s zulle~ afvallen all~en om will~ van h~t aa~lal. 
D~ heer Huenen wil benadrukk~n dat tw~e spelers m~t ong~v~er g~lijke 
sp~~lst~rkt~, maar uit ve~schilend~ rayons, gelijke kans~n JOoet~n 
kt' i j g~n. 

D~ h~er Duurvoort vraagt of het v~rbod~n Is in ~~n and~r rayon te 
sp~len. 

De voorzltter d~~ll m~e dat dit niet verboden is, nj~t mogelijk is 
h~t sp~le~ in twe~ rayons. 
D~ heer Duurvoort zou dus zijn clubjeugd over verschillende rayons 
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kunnen verdelen? 

De voorzltter beaamt dlt. Zou er echter ml~br~lk van gemaakt worden, 

dan zal het bestuur zeker met voorstellen komen om het mlsbulk tegen 

te gaar,. 


De vergadering gaat vervolgens akkoord met het voorstel. 

De voorzltter ~oept vooral de clubs in het zulden op om meer actl 

vitelten t.a.v. de jeugd te ontplooien. 


Punt ~. Bondsraadvergaderingen. 

De voorzitte~ heet d~ heer Van Gunst, de vertegenwoordige~ van de 

KNSB, welkom. "Mijn e xcuus dat dit rdet aan het begin vCir, de ver'ga

derlng gebeurde." 


De voorzitter geeft een kort verslag van " de vergadering van de KNSB 

van november 1987. Het was een chaotlsche vergadering. 

-Er kwam geen contributieverhoging, die was weI verwacht. 

-Er komt geen korting op de reiskosten bij de KNSB-competitie. 

-Informatie werd ver~trekt over de sponsorgelden. 

-Er komt een herziene begroting voor 1988, aan de uitgavenkant is 

flink gesnoeid. Er is een tekort van f.7500,-- en dat acht men 

acceptabel. Vorig jaar waren de tekorten groter door aanschaf van 

~en computer voor het I~denbestand en hogere person~el~kosten. 


-De aanwas van het ledenaantal bleef achter bij de verwachting, de 

wedstrijdkosten daar~ntegen bleken hoger. 

-Uit de voorlopige begroting voor 1989 bleek dat werd uitgegaan van 

een realistisch~ ledenaantal, een contributieverhoging die weI door

gevoerd gaat worden en een herziening van het wed~trijdwezen op een 

aantal punter,. 


-Er komt weer een AVRO-TV-schaakcursus, geleid door Hans B~hm in h~t 


najaar van 1988. De adressen van de cursisten zullen nu wellicht via 

de Li.S.B. w~1 voor de verenigingen beschikbaar komen. De vorige 

keer werden de adressen niet verstrekt. 


-Er is een tweede initiatief, dat van de Verenigde Spaarbanken. Het 

betreft het schaken op de basisscholen. De leerlingen kunnen via de 

school lid .,orden van de KI·JSB tegen een ver·goeding van f.25,--. 

Hiervoor ontvangen de leerlingen instructiemateriaal, een periodiek 

en worden er competitie~ georganiseerd. 

De voorzitter heeft tijdens de vergadering de suggestie gedaan het 

lidmaat~chap via een vereniging te laten lopen en niet via een of 

ander onbepaald landelijk orgaan. De vereniging krijgt dan een 

gezicht in de school en de drempel om later lid te worden, wordt dan 

aanzienlijk verlaagd. 


-Het KNSB-bestuur vindt dat er te weinig belangstelling is vanuit 

het regionale gebied voor het landelijke niveau. Een werkcommissie 

gaat bekijken of de KNSB-~tructuur veranderd moet worden. 


De voorzitter vraagt aan de heer Van Gunst of deze nog aanvullingen 

heef t. 

De heer Van Gunst wijst erop dat er een contributieregeling op komst 

is v~~r dubbelleden en huisgenootleden. Er zijn op landelijk gebied 

mooie rapporten gemaakt en aangenomen, maar het dringt niet door op 

regionaal gebied. Men is op zoek naar meer inspraak en ook naar 

bereldheld v oor uitvoering van sommige zaken. Er wordt bv. veel te 

weinig gebruik gemaakt van Schakend Nederland om de idee~n van de 
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KNSB te verspreiden. 


De heer Van Duurvoort zou graag wat meer nuancering in de contribu

tie willen zien, vooral bij de jeugd. 

De heer Van Gun~t wijst erop dat niet overal rekening mee gehouden kan 

~Ior· derl. 


De heer Hoeben vraagt ot er ge~proken is over een nieuwe leermethode 

van Van Wijgerden. 

De heer Van Gunst zegt dat er op dat gebied al wat te krijgen is, 

het loopt over het bondsbureau. 

De heer Temmink weet dat het eerste materiaal al bij de verenigingen 

Is, over het vervolg heett hij echter niets meer gehoord. 

De heer Van Gunst weet dat het deels al bij de drukker ligt en deels 


og in ontwikkeling is. Het beste is om even contact op te nemen met 
Amsterdam. 
De voorzitter i~ toch van mening dat het bestuur van de Li.S.B. door 
de KNSB op de hoogte gehouden moet worden. 

De heer Zink wil opmerken dat ledenwerving niet aIleen onder de 
jeugd moet plaatsvinden, ook bij de ouderen. Hij geett een voorbeeld 
van een tolderaktie. 
De vDorzitter meent dat een tolderaktie maar ttn van de middelen is 
om mogelijke leden te bereiken. Wellicht leven er bij de 
verenigingen idee!n, zet die eens op papier en zend ze naar het 
bestuur·. 

De heer Zink heett een vraag over de regelmatige toezending van de 

KNSB-Iedenlijsten. 

De secretaris zegt dat het totaal aan lijsten maandelijks bij hem 

binnenkomt. De KNSB draagt maar voor drie keer per jaar de kosten 

voor doorzending aan de verenigingen. Moet de Li.S.B. opdraaien voor 

kosten die eigenlijk door de KNSB gedragen moeten worden? De lijsten 

gaan nu soms met andere papieren mee, naar de verenigingen, maar 

komen dan niet altijd terecht bij de secretarissen ,maar bij de 

tearnl ei der·s. 

De voorzitter zegt toe dat de kosten voor de maandelijkse 

doorzending eens bekeken zullen worden, wellicht vindt het bestuur 

een oplossing. 
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Punt 6. Prljsultrelklng. 

-Brun~~um kampioen van de promotleklasse, kamploen van Limburg, 

promotle naar KNSB 


Hlerna vindt de loting plaats voor de finale van de KO-beker: 
Reuvey-(thuisi - Schaesbey-g 

-Ie klasse A: Voerendaal I 
B: E.W.S. I 

-2e klasse A: Brunssum II 
B: ~I.S.V. 

C: Tegelen I 
-3e klasse A: Gronsveld 

B: 	 Brunssum III (Heer Duurvoort nodigt liefhebbers uit 
voor de "drie-"dubbele reecptie op 28 
mei in Conco~dla in Brunssum van 19-20 
UUy- ) 

C: • t Pionneke IV 
D: Heiden 

Voorzltter fellciteert de betreffende teams en verenigingen met het 
behaalde succesl herhaaldelijk applaus van de vergaderlng. 

De voorzitter wll er nog even op wijzen dat dinsdag a.~. de finale 
is van de bekercompetitie. Er zullen 120 man een avond druk aan het 
schaken zijn. 

Punt 7.Rondvraag. 

De heer Soons wll ook wei eens graag thul~wedstrijden bij de KO

beker en bekercompetitie. 

De heer Borghouts zegt dat alles zo eerlijk mogelijk gebeurt. 


De heer Huenen vraagt of er nog nieuwe verenigingen toegetreden zijn 

tot de Li.S.B. 

De voorzitter moet hem teleur~tellen. 


De heer Borghouts vraagt aandacht voor de Anker-Denksport-J~acht. 

De heer Cuppen vraagt reactie op de mogelijkheid om te ~pelen op de 

clubavond. 

Hij attendeert de vergadering vervolgen~ op het Maasbrug-toernooi. 

De heer Borghouts zegt dat dit probleem al jaren speelt. Het spelen 

op de clubavond is gebonden aan de bereidheid van de clubs om dit te 

doen. Ey- is geen pY-incipieel bezwaar-, de Y-eglementen spr-eken echter- ~ 


van "zondag". De medewerking van de competitieleider is echter 

aanwezig. 

De heer Huenen ziet liever geen uitbreiding van spelen op de club

avond voor de competitie, er ontstaat dan een soort competitiever

valsing, vooral in de hogere regionen. Hij wil hiervoor waarschuwen. 

De heer Borghouts wijst ook op de beperkte tijd in de avonduren. De 

competitievervalsing ziet hij niet zo zitten, in de Li.S.B. moet 

altijd vooruit gespeeld worden, de teams kunnen kiezen het al of 

nlet te doen. En beide gebeuren op basis van vrijwilligheid. 


De heer Duurvoort vraagt of de vaste afgevaardigden geen stukken 

voor de vergadering meer krijgen toegezonden. Ook vraagt hij of het 

het bestuur nog bekend is dat er voor hem een speciale regeling is. 

De voorzltter antwDordt dat de Li.S.B. geen va~te afgevaardigden 

kent, in de praktijk valt er in bijzondere situaties echter zeker 

wei een regeling te treffen. Uit oogpunt van kostenbesparing is men 
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af'3Jtapt van het A4-fDt'maat. Ook dit zal in het bestuut' nO'3maals 

bekeken wor'der,. 


De heer Jacobsipennin'3meesterl ziet in de voorzitter een bes~heiden 


fi'3uur. Op 24 september 1977 is de heer Hendriks bestuurslid van de 

Li.S.B. '3eworden, wellicht wil hlj het nlet in de openbaarheid 

bren'3en. Toch ma'3 weI e v en gezegd worden dat in de af'3elopen tien 

jaar het ledental v an de Li.S.B. van 800 • 900 man geste'3en is tot 

bijr,a 1500, het aar,tal vef'ef,igin'3en is toe'3en01nen vaf, 22 tot 36. 

Verder heeft de voorzitter een belangrijk aandeel gehad bij de 

organisatie van het jubileum, het schoolschaak en de persoonlijke 

kamploenschappen voor de senioren. De heer Jacobs meent dat een en 

ander zeker weI even gememoreerd mag worden. Hij dankt de voorzitter 

voor diens Inzet gedurende de afgelopen tien jaar, de Li.S.B. is er 

"eI bij gevaf'en. 

De instemming van de vergaderin'3 met de woorden van de penningmees

ter blijkt uit het applaus. 

De voorzitter dankt de vergadering voor het in hem gestelde vertrou

wen, hij hoopt de bond nog vele jaren van dienst te kunnen zijn. 


Punt 8. Sluiling. 

Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezigen voor 

hun constructleve aandeel in deze vergadering en wenst allen weI 

lhuis. Sluitin'3 21.45 uur. 


De Samensteller, 

A.van der Sande, secr. 
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